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Abstract (en)
The device for transporting stacked paper bags (7) or paper tubular sections possesses a base plate (1) and a clamping cylinder (2) opposite
thereto, by means of which the paper bag stack is gripped in clamping fashion and can be raised from its base (24). The paper bag stack is
supported by means of carrier components (3-6), which can be moved from a position next to the stack to under the stack. The stack is gripped
between clamping cylinder and base plate and supported by the carrier components. Accordingly, the entire stack can be moved both horizontally
and vertically into any desired position. <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Vorrichtung zum Transportieren von gestapelten Papiersäcken (7) oder Papierschlauchabschnitten besitzt eine Grundplatte (1) und einen
ihr gegenüberliegenden Klemmzylinder (2), mit der der Papiersackstapel klemmend ergriffen und von seiner Unterlage (24) abhebbar ist. Die
Unterstützung des Papiersackstapels erfolgt mit Hilfe von Tragorganen (3-6), die aus einer Lage neben dem Stapel unter den Stapel verfahrbar sind.
Der Stapel wird zwischen Klemmzylinder und Grundplatte ergriffen und von den Tragorganen unterstützt. Danach ist der gesamte Stapel sowohl
horizontal als auch vertikal in jede gewünschte Position verfahrbar.
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